

8 月代禱事項，邀請大家一同紀念：

1. 請為 7、8 月來自台灣、香港 CCMN 短宣隊所接觸的新朋友禱告，求主帶領後續的關懷與跟進，並藉著聖靈動工，使他們更認識福音。
2. 請為每一位參與 AKA 夏日學校的孩子禱告，求神保守他們持續與我們保聯繫，讓我們有機會繼續關懷、陪伴，並分享福音。
3. 請為邀請 AKA 的女學童成立新的小組禱告，求神預備合適的孩子，也開路讓邀約順利，願這個小組成為她們認識耶穌、在信仰中成長的祝福。

August Prayer Requests — inviting everyone to remember together:

1. Please pray for the new friends reached by the CCMN short-term mission teams from Taiwan and Hong Kong in July and August. Ask the Lord to guide the follow-up care and connection, and may the Holy Spirit work in their hearts so they may come to know the gospel more deeply.
2. Please pray for every child who participated in the AKA Summer School. Ask God to keep them connected with us, giving us opportunities to continue caring for them, accompanying them, and sharing the gospel.
3. Please pray for the formation of a new small group for the girls invited from AKA. Ask God to prepare the right children and to open the way for smooth invitations. May this small group become a blessing where they come to know Jesus and grow in their faith.